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PROTOKOLL NR. 4 2023 

SBK DALADISTRIKTETS DISTRIKTSMÖTE 

2023-08-02 KL. 19:00 VIA ZOOM 

 

     Närvarande: 

     Distriktsstyrelsen 

Delegater från lokalklubbar 

Representanter från rasklubbar 

        

 

§38 

MÖTETS ÖPPNANDE 

Ordförande Nina Christoffersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§39 

GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 

Den föredragna dagordningen godkändes. 

 

§40 

VAL AV JUSTERARE 

Till justerare att jämte mötesordförande justera kvällens protokoll valdes Carolin From 

och Roger Henningsson. 

 

§41 

RAPPORTER FRÅN UTSKOTT OCH KLUBBAR 

Borlänge BK; Klubben planerar sina kommande tävlingar. Det är sommaruppehåll för 

träningar, ett läger för medlemmarna planeras under hösten. Klubben arbetar för en 

brukssatsning. En ny rallylydnadsdomare har examinerats.  

 

Falu BK; Det har varit läger för medlemmarna. Planeringen har påbörjats för hundens 

vecka. En tävling fick ställas in på grund av för få anmälningar. Klubben har haft två 

ekipage på agility-SM.  

 

Gagnef-Floda BK; Klubben har haft ett läger i lydnad och bruks, och har haft tusen starter 

på helgtävling i agility. Under hösten kommer flera tävlingar att arrangeras samt en 

utställning. Klubben samarbetar med Borlänge om en agilitykurs. Finansieringen är färdig 

för hallen och arbetet påbörjas inom kort.  

 

Hedemora-Säter BK; Klubben har tävlingar på gång, och det planeras för hundens vecka. 

Kurser har pågått under sommaren och fortgår under hösten. Det är träningskvällar i olika 

grenar flera gånger i veckan.  

 

Malung-Sälens BK; Torsdagsträningarna har fortgått hela sommaren, och klubben har 

varit aktiv på dansbandsveckan. En funktionärsträff planeras. En träningsgrupp i bruks har 

startat.  

 

Mora BK; Det är flera tävlingar kvar under hösten, de tävlingar som hållits hittills har 

varit uppskattade. Distriktets bruksläger arrangeras på klubben inom kort. De har 

regelbundna träningar samt aktivitetspromenader.  
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Nedansiljans BK; Klubben har hållit tävlingar under sommaren och fler tävlingar kommer 

att arrangeras under hösten. Ett ekipage deltog i SM i lydnad. En inofficiell utställning har 

hållits, och en officiell förbereds. En brukssatsning pågår under året som varit mycket 

uppskattad. Måndagsträningarna startar upp igen inom kort, och det är flera kurser på 

gång.  

 

Hovawartklubben; SM för hovawart ska arrangeras i Ludvika, klubben har fått hjälp med 

domare till brukset.  

 

Avel och hälsa; Idag finns inga sammankallande för utskottsgrupperna, intresserade är 

välkomna att höra av sig till Lars Holm. Två officiella utställningar har sökts för 2025. 

Utställningarna 2024 kommer eventuellt att flyttas, beroende om på SM i bruks kommer 

att arrangeras i distriktet.  

 

Prov och tävling; Brukslägret arrangeras i helgen i Mora. Tävlingarna för 2024 ska 

skickas in till distriktet så snart som möjligt. Tävlingsledarutbildning kommer att 

arrangeras för både bruks och lydnad, klubbarna kan anmäla intresse redan nu.  

 

Samhällsnytta; DM för patrullhundar har arrangerats, men det finns ingen arrangör för 

FM. Förhoppningsvis kommer patrullhundar att delta vid Dalregementets dag.  

 

Styrelsen; Kassör Lars Holm redogjorde för det ekonomiska läget. Resultatet är just nu c:a 

-29 000:-, och en större minusbudget är planerad bland annat i och med brukssatsningen.  

 

§42 

DISKUSSION OM BRUKS-SM 2024 

Det saknas arrangör för SM i bruks 2024 och distriktet har fått frågan från förbundet om 

vi kan arrangera mästerskapet. Distriktet ombads att skicka in en kravspecifikation om 

vad vi i så fall behöver för stöd från förbundet, med tanke på den mycket korta 

framförhållningen. En arbetsgrupp tillsattes, kravspecifikationen skickades in, och 

distriktet väntar nu på svar från förbundet. 

 

Mötet lyfte kommentarer om att många tyckte att det var krävande att arrangera SM 2022, 

och att det krävs fler engagerade om det ska arrangeras igen. Flera som hade tunga poster 

på förra SM har tackat ja till att ställa upp igen. En del praktiska frågor lyftes, och en 

diskussion om antal spår hölls. De klubbar som haft medlemsmöten rapporterar att 

medlemmarna generellt är positiva till ett nytt SM. Distriktet behöver snabbt besked från 

förbundet för att kunna påbörja förberedelserna om det blir aktuellt, och kommer att 

informera klubbarna så snart vi får någon information.  

 

§43 

ÖVRIGA FRÅGOR 

En fråga ställs om rallylydnadsansvarig i distriktet. I dagsläget finns en intresserad för 

posten, styrelsen kommer att ta beslut om tillsättande vid nästa möte. 

 

En fråga ställs om hur det går med cupen i bruks. Klubbarna kommer att informeras om 

upplägget i samband med tävlingskonferensen längre fram.  
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§44 

NÄSTA MÖTE 

 Inget datum finns ännu.  

 

§45 

MÖTETS AVSLUTANDE 

Ordförande Nina Christoffersson tackade samtliga för visat intresse och avslutade mötet 

kl. 20:25. 

 

 

 

 

Signeras digitalt av ordförande Nina Christoffersson, justerare Carolin From och Roger Henningsson 

samt mötessekreterare Anna-Karin Norlander. 

 

 

 

 

  

 

 

 


